
 

 

 

 

 

 

Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley 
Donderdag 27 juni 2024 van 14.00 uur tot 15.30 uur 

__________________________________________________________________ 

Aanwezigen aanbieders: Dhr. F. van Holten (Eleos), mw. E. Stijf (Lelie Zorggroep), mw. M. Mallie (GGZ 
Centraal), mw. W. Fontaine (’s-Heerenloo), mw. R. Slagboom (Youke), mw. D. Braaksma, dhr. P. Mocking 
(Reinaerde), mw. L. Meijerink (Pluryn), mw. S. Steenkamp (Sustvarius), dhr. F. van Gorp (Lindenhout), 
mw. K. Rensen (Jeugdbescherming Gelderland), mw. Y. Wingelaar (Karakter), mw. J. Grimmelikhuizen 
(Samen Veilig Midden NL), dhr. C. Heidekamp (Driestroom).  
 
Aanwezigen Jeugdhulpregio FoodValley: Dhr. Ten Hove (voorzitter), Mw. Beil (Notulist), Mw. Maljaars 
(JHFV), Dhr. L. Vos (JHFV), dhr. B. Nooitgedagt (JHFV), M. Brouwer (JHFV), mw. L. Pellikaan (JHFV), 
mw. A. Noorlander (gemeente Veenendaal), mw. E. Roodzant (JHFV), mw. K. Cassuto (gemeente Ede), 
mw. M. Koppejan (gemeente Scherpenzeel), dhr. GJ van Leeuwen (gemeente Barneveld), mw. S. 
Verhoeff (gemeente Barneveld) 
 
1. Opening 
De heer ten Hove (Jeugdhulpregio FoodValley, hierna: JHFV) opent de vergadering en stelt de agenda 
vast.  
 
2. Mededelingen 
a. Stand van zaken proces Essentiele Functies (Elise Roodzant)  
 
Het Knooppunt geeft een update over de EF. Het proces voor de 2e ronde besluitvorming is doorlopen en 
alle 56 gemeenten die deelnemen aan de EF in het G7 werkgebied hebben ingestemd met het fundament 
en bijbehorende stukken. Dit betekent dat dit gepubliceerd gaat worden en de toelatingsprocedure, het 
fundament en de EF overeenkomst uiterlijk 1 juli beschikbaar is zodat de zorgaanbieders als 
samenwerkingsverband zich kunnen inschrijven voor deze opdracht.  
 
b. Wijziging naam Jeugdhulpregio FoodValley 
 
Vanaf 1 juli wijzigt de naam van Jeugd FoodValley in JeugdFV. Dit heeft met merkrecht te maken wat JHFV 
niet heeft en regio FoodValley wel. Het e-maildres blijft ongewijzigd. 
JeugdFV zit in het proces om een GR te worden en dan wordt er geëvalueerd of JeugdFV een passende 
naam is of dat een andere naam wenselijk is.   
 
Ter advisering  
 
3. Module X - opname deelovereenkomst (JHFV) (Sanna Verhoeff - Laurens Vos) Zie presentatie. 
 
Het volgende wordt aan de zorgaanbieders voorgelegd: 

1. Op basis van de evaluatie te besluiten om Module X op te nemen als product in de 
deelovereenkomst Verblijf. 

2. In te stemmen met de voorgestelde contracttekst voor Module X voor in de  
3. deelovereenkomst Verblijf. 



4. In te stemmen met de herschreven werkinstructie Module X  
 
Pim Mocking (Reinaerde):  
Reinaerde geeft aan dat Module X geen onderdeel van hun producten is en vraagt zich af hoe hierin te 
adviseren. JHFV: Je kunt dan als zorgaanbieder ook adviseren om dit op te nemen maar je kunt je ook 
onthouden van advies.  
 
Rianne Slagboom (Youke):  
Stelt de volgende twee vragen 

1. hoe het dagdeel zich verhoudt tot het uurtarief en waarom staat het dagdeel er nog in.  
JHFV: het was een dagdeel tarief maar dit gaat over naar een uurtarief. Het dagdeel in de 
presentatie was eigenlijk om een brug te slaan van oud naar nieuw. De invoering van een uurtarief 
lost de meeste problemen op met declareren. Met een uurtarief kun je per minuut declareren. De 
som van de factuur deel je door het uurtarief en dat kun je declareren. 

2. Wat maakt het dat bij de opbouw van de tarieven niet de kosten voor de aanbiedende partij zijn 
meegenomen. JHFV wordt gevraagd om erover na te denken of er een component opgenomen kan 
worden voor de zorgaanbieder in het uurtarief voor het administratieve deel voor het verwerken van 
de declaratie.  Laurens Vos neemt dit mee in de werkgroep en dit zou in een eventueel volgend 
FAT geagendeerd kunnen worden.  

 
Frank van Gorp (Lindenhout)  
1. Wordt er in uren toegewezen of wordt er nog steeds in dagdelen toegewezen? 

JHFV: Dat wordt gewijzigd in uren. 
2.  Kunnen we erover nadenken of we Module X een andere naam kunnen geven, die meer de lading 

dekt? 
3.  Leveringsvoorwaarden zouden moeten worden bijgesteld (bijlage 2). Wat is het doel hiervan?  

JHFV: Aan een nieuw product hangen ook nieuwe leveringsvoorwaarden. Nadenken over wat 
hieronder valt als onderdeel van de deelovereenkomst.  

 
De opmerkingen van Lindenhout en Youke zullen meegenomen worden in de werkgroep. Als dit als 
opmerking meegenomen kan worden en later op terug gekomen kan worden dan kan zowel Lindenhout als 
Youke ermee instemmen.  
JHFV: In het tarief zijn geen kosten zorgaanbieder meegenomen omdat de pleegzorg al een tarief ontvangt 
voor begeleiding. Nog geen overplaatsing naar een nieuw gezin bespaart de aanbieders ook geld. Dit is het 
argument waarom dit niet opgenomen kan worden in het tarief. Voorstel is dat de werkgroep contact zoekt 
met Lindenhout en Youke en dit gesprek voert. Vervolgens het volgende FAT gebruiken voor hopelijk een 
positief advies.  
 
 
4. Voorlopig voorstel implementatie contractstandaarden & wijzigingen (JHFV) - (Bram Nooitgedagt) 
 
Ter bespreking:  

• Het proces om te komen tot de nieuwe Procesovereenkomst en Deelovereenkomsten met 
betrekking tot overige wijzigingen. 

• Verzoek tot deelname aan de werkgroepen. 

• Leden van de werkgroep te machtigen te stemmen over voorlopig voorstel van de overige 
wijzigingen. 

 
We hebben een succesvolle werkgroep gehad op 18 april. De eerste werkgroep is voldoende geweest om 
de implementatie contractstandaarden te behandelen. De tweede werkgroep op 18 juli zal gebruikt worden 
voor het bespreken van de voorgestelde wijzigingen die onderdeel zijn van de jaarlijkse update.  
Per 1 januari 2025 moeten deze wijzigingen doorgevoerd zijn. Het verzoek aan alle zorgaanbieders om een 
e-mail te versturen naar regiosecretaris@jeugdfv.nl indien je deel wilt nemen aan de werkgroep van 18 juli 
a.s. Het is vrijblijvend om hieraan deel te nemen. De tweede werkgroep zal gevraagd worden om een advies 
uit te brengen naar aanleiding van de voorgestelde wijzigingen met de afspraak om de leden van de tweede 
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werkgroep een mandaat te geven om een advies namens alle zorgaanbieders uit te brengen. Deze vraag 
wordt ook voorgelegd aan de zorgaanbieders die zich hebben afgemeld voor dit overleg.  
 
 
Lennie Meijerink (Pluryn): hoe ziet het proces er vervolgens uit?  
 
Bram Nooitgedagt geeft aan dat het wijzigingsvoorstel er als volgt uitziet  
Eerst komt er een voorlopig voorstel naar de FAT. Het voorlopig voorstel komt eerst naar de werkgroep en 
daarna komt er een definitief voorstel langs het AO. Tenslotte komt er een definitief voorstel naar de FAT 
om hierover te adviseren.  De definitieve besluitvorming is gepland op 26 september.  
 
Rianne Slagboom (Youke): gaat de werkgroep 18 juli over andere wijzigingen, komen er nieuwe 
onderwerpen op tafel of gaat het over de wijzigingen die vermeld staan in het memo?  
Bram Nooitgedagt geeft aan dat de wijzigingen besproken worden zoals die in de memo vermeld staan. 
Op 18 juli kunnen er eventueel andere wijzigingen worden besproken maar waarschijnlijk kunnen we dit 
nu niet meer meenemen. Alle aanwezige zorgaanbieders gaan akkoord met het besproken werkproces.  
 
Ter bespreking 
 
5. Bekostiging van vaktherapie (Marlice Brouwers) 
 
Een aanbieder van vaktherapie heeft JHFV benaderd om te informeren naar de mogelijkheden van 
regionale inkoop van vaktherapie. Het verzoek aan de zorgaanbieders om de argumenten vanuit JHFV in 
het memo om het niet te doen door te nemen. Gezien de contractstandaarden is het de vraag of dit als 
zelfstandig product mogelijk is.  
Marlice Brouwer (JHFV): Je kunt het alleen zelf inzetten via de gemeente buiten JHFV om. 
Lennie Meijerink (Pluryn): wie bepaalt dat vaktherapie onderdeel is van een bredere ggz behandeling? 
JGFV: Dit doen lokale teams, die beoordelen wat er nodig is en of er binnen de ggz behandeling, 
vaktherapie helpend is.  
Mirjam Mallie (GGZ Centraal) in het memo staat er dat vaktherapie als onderdeel van ggz ingezet zou 
kunnen worden. Er staat dat het alleen gaat om individuele ambulante hulp terwijl dit juist in groepen wordt 
gedaan vanwege het lerende karakter. Dit onderwerp zal 18 juli in de werkgroep worden meegenomen 
omdat het niet strookt met de realiteit. Dit onderwerp is via het DAT (digitale adviestafel) bij de FAT 
gekomen. De aanbieders worden aangemoedigd om met je vragen te komen via deze route om deze met 
elkaar te kunnen bespreken.  
 
 
6. Groei van (jonge) kinderen jeugdwet (Wilma Fontaine-Peters / Laurens Vos) 
 
Wilma Fontaine (’s-Heerenloo) heeft twee vragen neergelegd bij JHFV:  
 
1. wordt het herkend dat er een toename is van het jonge kind die gebruik maken van de jeugdwet? 
2. we hebben een aanname dat dit wellicht komt door de wachtlijsten in speciaal onderwijs  
 
Pim Mocking (Reinaerde): herkent dat de doorstroom naar speciaal onderwijs wel lastig is. Reinaerde 
breed zien we de verbinding met onderwijs niet en dat komt door de wachtlijsten in het speciaal onderwijs.  
Frank van Gorp (Lindenhout): herkenbaar. Bij kinderdagverblijven, vertonen de kinderen meer complex 
gedrag op jonge leeftijd. Hierbij lopen de kinderdagverblijven tegen hun grenzen aan en dit zet zich door 
naar de scholen met verwijzingen naar speciaal onderwijs. Sinds Corona tijd is de trend dat jongere 
kinderen in gezinshuizen terecht komen.  
Rianne Slagboom (Youke): herkenbaar. Bij kinderopvang neemt de vraag enorm toe, doorstroom 
stagnatie naar speciaal onderwijs. De LVB problematiek lijkt toe te nemen.  
 
Laurens Vos (JHFV): er is gekeken naar kinderen van 3-5 over 2023 waarbij opvalt dat er geen toename 
in jeugdhulp waar te nemen is. Voor gemeente Ede en Veenendaal is er wel een intensivering van de 
geleverde hulp. Bij dag behandelcentrum zie je een seizoenspatroon. In juni neemt het toe en start 



nieuwjaar stroomt het leeg. Vanuit de regio zal worden geïnventariseerd om te duiden hoe groot het 
probleem is.  
Kim Cassuto (gemeente Ede): er wordt gekeken naar huisvesting. In de grote scholen Ede zijn er geen 
wachtlijsten. Benieuwd waar de zaken zitten waar we iets mee kunnen.  
De vraag: Stromen ze op de juiste leeftijd uit naar speciaal onderwijs? Op welk moment stromen zij door? 
 
JHFV stelt voor om in een afvaardiging van zorgaanbieders deze trend een vervolg te geven met Wilma 
Fontaine, Laurens Vos, Kim Cassuto en Erik Ten Hove.  
 
Pim Mocking (Reinaerde): heeft met de gemeente Veenendaal een gesprek gehad met een aantal 
zorgaanbieders om te kijken wat er daar gebeurt op dit onderwerp. In de gemeente Veenendaal is er een 
enorm doorstroom probleem. Reinaerde wil graag aansluiten vanuit de regio als dit gaat lopen.  
Op 26 september zal er een terugkoppeling in de FAT worden gegeven op dit onderwerp.  
 
 
7. Overlegstructuur FAT (Rianne Slagboom - Youke)  
 
Aan de agendacommissie FAT nemen drie zorgaanbieders deel (Karakter, Youke, ’S-Heerenloo) en zij 
stellen samen met JHFV en de gemeenten de agenda voor de FAT op.  
Er wordt over nagedacht hoe we ervoor kunnen zorgen dat de overige zorgaanbieders kunnen aanhaken 
op het inbrengen van onderwerpen voor de agenda. De route hoe je de onderwerpen kunt aanleveren zal 
op de site geplaatst worden. Lennie Meijerink (Pluryn) vraagt of er een e-mail verstuurd kan worden aan 
de zorgaanbieders met een herinnering of er nog agendapunten zijn. JHFV komt hierop terug.  
 
Elsbeth Stijf (Lelie Zorggroep): stelt de vraag hoe ver je van tevoren een onderwerp moet indienen en 
verzoekt om minimaal een week van tevoren de stukken te publiceren.  
JHFV: in verband met latere aanlevering van een aantal stukken zijn deze voor dit FAT later gepubliceerd. 
Het streven is om de stukken een week vooraf aan de FAT te publiceren.  
 
8. Rondvraag en sluiting  
Er zijn verder geen vragen en Erik ten Hove bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de 
vergadering.  
 
 
Actielijst 

 Datu

m  

Omschrijving Door Status 

1  Deelname werkgroep 18 juli a.s. inzake 

voorgestelde wijzigingen 

contractstandaarden versturen naar 

regiosecretaris@jeugdfv.nl 

allen afgehandeld 

2  De vraag om deel te nemen aan deze 

werkgroep d.d. 18 juli en mandaat van 

aanwezigen zorgaanbieders te geven om 

advies uit te brengen - afwezige 

zorgaanbieders hierover informeren 

Bram 

Nooitgedagt 

afgehandeld 

3  Voorlopig voorstel voorgestelde 

wijzigingen contractstandaarden naar de 

FAT  

Bram 

Nooitgedagt  

Welke datum? 

4  Definitief voorstel wijziging 

contractstandaarden naar de FAT voor 

besluitvorming  

Bram 

Nooitgedagt 

Op de agenda FAT 26-09-

2024 



5  Vervolg geven aan trend groei jonge 

kinderen jeugd wet. Terugkoppeling in 

aankomend FAT op 26 september 

Erik, 

Laurens, 

Kim, Wilma 

Fontaine  

Vooraf aan FAT d.d. 26 

september 

6  Overlegstructuur FAT publiceren op site  Erik Ten 

Hove / 

Rianne 

Slagboom  

 

7  Module X agenderen voor volgend FAT 

26 september voor een positief advies na 

overleg met de werkgroep 

Laurens Vos   

 

 

 


